
Vraag van PvdA voor vragenuur Forum Samenleving 7 februari 2023

De PvdA-fractie heeft eerder haar zorgen geuit over de schrikbarend hoge cijfers in Rijswijk wat 
betreft meldingen  (ex)partner geweld in onze gemeente.

Goed om te lezen dat nog dit kwartaal een interne expertbijeenkomst plaatsvindt, hoe deze cijfers te 
duiden zijn, waarna vervolgens een raadsbijeenkomst wordt gepland. Onze fractie wil erop 
aandringen om dit zo spoedig mogelijk op te pakken en de raad te informeren en te betrekken.

1. Is inmiddels al meer bekend wanneer deze bijeenkomsten plaatsvinden tussen nu en eind maart? 

Wil van Nunen (PvdA)


